
 

 
 

 
Præstø Kajak og Padle Klub – bestyrelsesmøde 

  
  REFERAT 

 

 
 

12. januar 2020 hos Sam 
 

Til: Nikolaj W. Reichel, Sam Dyring, Robert Reiter, Helle Thøfner, Søren 
Schøiler Link Voetman, Karin Lise Wulff, Anni Reichel (referent) 

 
Helle fraværende. 

 
 

Dagsorden: 

 

Ad 1) Siden sidst: Sam orienterede om byggesagstilladelse for nuværende 

containere. Mail fra Nakskov Kajakklub om kursustilbud i EPP2.  

Planlægning af fælleskursus i SUP mellem 3 klubber, 

Vordingborg/Stege/Præstø. Dato kommer. Snak om frigivelsesregler. Disse 

skal præciseres. 

 

Ad 2) Aftale med roklubben: Sam og Robert forhandler videre med 

roklub. Intet besluttet endnu.  

Ad 3) Budgetposter: budgetforslag udarbejdes af Anni, hvorefter 

bestyrelsen kommenterer og retter/godkender. 

Ad 4) Emner til bestyrelsesmedlemmer: Allan og Karin foretager 

forespørgsler blandt medlemmerne.  

Ad 5) Conventus: bestyrelsen ser på online-kurser og datoer. 

Ad 6) Fonde -Nikolaj vil stå for dette, undersøge mulighed for 

firmasponsorater.  

Ad 7) Events i næste sæson: Sam havde flere forslag, der sættes i værk, 

når sæsonen starter. 



Ad 8) Opgaveliste: Listen med opgaver og ansvarlige skal være klar til 

generalforsamlingen. Nikolaj, Sam og Allan udarbejder sammen. Der skal 

også være styr på instruktører. Dette vil Karin sikre.  

Ad 9) Generalforsamling: Regnskab er lavet, budgettet skal være færdigt 

ugen før, Nikolaj udarbejder formandsberetning, som bestyrelsens forlods 

skal godkende. Emner til bestyrelsen undersøges, så det er klaret inden 

generalforsamlingen. 

Ad 10) Aktivt Liv ved Fjorden: Nikolaj orienterer vores medlemmer om 

ALVF-regnskab samt fordeling af udgifter og udstyr. 

Ad 11) Eventuelt: vi talte om et navneskilt samt vimpel og 2 beachflag 

inden standerhejsning i april. Sam vil undersøge og sætte i værk. 

Der blev talt om sikkerhedsregler, kurser, rokort, Bosei-samarbejde, samt 

påskønnelse af frivillige.   

 

Næste møde: forslag torsdag d. 13. februar kl. 18? Sted meddeles, når 

dato er bekræftet. 

 

 

SLUT 

 

Ar/13-01-2020 

     

 


